

THE CHEDI

KATARAHOTEL & RESORT
DOHA, QATAR

أسعار تفضيلية
للغرف

PREFERENTIAL
ROOM RATES

20%
خصم

• على المأكولات والمشروبات F&B
• على المنتجع الصحي SPA



التجربة الرائعة مع
Amazing Experience with



بطاقات مصرف الريان
Masraf Al Rayan Cards

تابعونا
Follow us



alrayan.com

نسوق
بنكه
16001

رقم الترخيص: ٢٠٢٤/٢٠٢٤

خصومات مع فندق ومنتجع ذا تشيدي كاتارا الدوحة DISCOUNTS WITH THE CHEDI KATARAHOTEL & RESORT

Enjoy 20% off and preferred prices at The Chedi Katara Hotel & Resort, from first impressions of the splendid Mughal-inspired courtyard, The Chedi Katara promises a one-of-a-kind experience to all who enter its graceful colonnades. Terms and conditions apply.

Discount Details:

- 20% discount F&B and SPA.
- Preferred rates for Masraf Al Rayan card holders (as detailed in below table).

استمتع بخصم ٢٠٪ وأسعار تفضيلية في منتجع وفندق ذا تشيدي كاتارا، من الانطباعات الأولى للفناء الرائع المستوحى من الطراز المغولي. يعد فندق تشيدي كاتارا بتجربة فريدة من نوعها لجميع من يدخل أروقته الرائعة. تطبق الشروط والأحكام.

تفاصيل العرض:

- خصم ٢٠٪ على المأكولات والمشروبات والمنتجع الصحي
- أسعار تفضيلية خاصة لعملاء مصرف الريان (كما مفصل فالجدول أدناه).

Room Type	Weekday	Weekend
Chedi Deluxe Room	925	1,000
Chedi Deluxe Beach Room	1,125	1,200
Chedi Premier Room	1,325	1,400
Chedi Grand Room	1,525	1,600
Katara Suite	4,225	4,300
Chedi Pool Suite	3,800	4,000

Terms & Conditions

- The promotion period is valid from 29th May till 31st of December 2024.
- Masraf Al Rayan Bank employees & Customers should use their debit or credit cards to be eligible for the offer.
- Exclusions
 1. This promotion is not combinable with any other special offers promoted The Chedi Katara.
 2. Discount excluding tobacco and retail items.
 3. The preferred rates are not applicable on public holidays and special events.

الشروط والأحكام

- فترة العرض صالحة من ٢٩ مايو حتى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤
- يجب على موظفي وعملاء مصرف الريان استخدام بطاقات الخصم أو بطاقات الائتمان الخاصة بهم ليكونوا مؤهلين للحصول على العرض.
- الاستثناءات
 ١. لا يمكن دمج هذا العرض الترويجي مع أي عروض خاصة أخرى يروج له ذا تشيدي كاتارا.
 ٢. الخصم لا يشمل منتجات التبغ والبيع بالتجزئة.
 ٣. لا تنطبق الأسعار التفضيلية في أيام العطل الرسمية والمناسبات الخاصة.

Shop with
Confidence
16001
License number: 2024/16001

Terms & Conditions Apply
Valid from 29th May till 31st December 2024

تطبيق الشروط والأحكام
ساري من ٢٩ مايو ٢٠٢٤ حتى ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤